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Telefon: 79 96 59 70 – mail: glejbjergboerne-skolecenter@vejen.dk – CVR: 29 18 98 38 

REFERAT Bestyrelsesmøde d. 1. marts 2023 kl. 17.00-19.00 

 

Punkt Referat 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

 

Godkendt. 

Fremover betragtes referatet som godkendt 2 dage efter udsendelse. 

2. Kort nyt siden sidst/ 

opfølgning – Kun 

mindre punkter 

• Formand/næstformand: Punkter kommer senere i referatet. 

• Ledelse: Vi har haft vinterferie, og inden ferien havde vi 

høvdingeboldturnering. Det var så dejlig en dag med spil og 

udklædning. Sygefraværet er nu faldende efter en måned med 

meget florerende sygdom. Det giver rytme og ro i hverdagen for 

både børn og voksne.  

• Snart er der igen PBL-uge, og planlægningen er i gang. 

• Hanne: Alle er tilbage efter sygdom og ferie. Der er gang i de næste 

læreplanspunkter. Der er sat tiltag i gang omkring sprogbrug og 

fælles sociale tiltag i børnehave.  

• SFO: Natur-Rikke kommer i SFO efter sommerferien og afholder 

kurser. 

• Lærer-repr.: En dejlig høvdingeboldturnering er overstået, og det gik 

rigtig godt. Dejligt med så stor forældreopbakning.  

• På ét af de kommende møder inviteres elevrådet med bl.a. for at 

fortælle om ønsker til Støtteforeningen. Forslag til at 

Støtteforeningen også kan deltage i punktet. Anna spørger 

Støtteforeningen, om de kan deltage. 

 

3. Personalesituationen inkl. 

pædagogmedhjælper 

• Skole: KK informerede 

• Børnehave: Der er ansat en pædagogmedhjælper, der skal arbejde 

på tværs af børnehave og SFO, og hun starter 1. april. Der var 4 
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kandidater til samtale ud af en stor ansøgergruppe. Malene er pt. 

vikar i stillingen. 

4. Opsamling på dialogmøde 

og forberedelse af 

borgermøde 22/3-23 

Der er sendt invitationer ud til forældre. Forældrerepræsentanter 

havde møde efter dialogmødet og besluttede, at der ikke arrangeres 

et borgermøde – men i stedet sendes der information ud. 

Selve dialogmødet var godt, og der kom positive ting med retur. 

Høringssvar, processen og bestyrelsens punkter medtages i 

infoskrivelsen. Vigtigt er det at nævne det med en positiv tilgang. Vil 

gerne bruge AULA til informationen. Skrivelsen sendes til KK og 

udsendes derefter. 

Fremadrettet vil skolens hjemmeside kunne bruges til informationer. 

5. Økonomi og Budget Gennemgang af Vejen Kommunes hjemmeside omkring hvor man 

finder de forskellige referater. 

Grundig gennemgang af FIE-arket. Elevtallet siger desværre, at 

skolen igen kommer under 100 efter sommerferien. 

KK gennemgik de samlede tal for hele skolen og også enkeltvis for 

skole/børnehave og SFO. 

Der er indkøbt bøger til biblioteket udenfor skolens budget. 

Spil og udklædningstøj – vi mangler, så har I noget liggende, 

modtager vi gerne. 

6. Evaluering af ”spis på 

tværs” 

Forslag om udsendelse af spørgeskema til alle forældre. Derefter 

skal resultaterne så evalueres i bestyrelsen. 

Bestyrelsen skal finde ud af, om det er ok evt at arrangere på 

forskellige datoer eller om der er tid til leg inden spisningen. 

Eleverne er meget glade for arrangementerne.  

Punktet sættes på til næste bestyrelsesmøde. Svaret er indtil videre, 

at der kommer en evaluering. 

7. Fællesbestyrelsens 

principper 

     KK tager principperne med på lærermøde og finder principperne fra           

     børnehaven frem. 

8. Evt. • Ønske om mere info om projektugen. Hvad skal der ske? Hvem skal 

eleverne arbejde sammen med? Hvilke lærere vil der være? 

• Arbejdsdag: Pt er der ikke lagt en dato endnu. Det vil være en god 

ide at finde en dato lige efter sommerferien evt. 8. september. KK 

finder af datoen i forhold til skolens lejrskole. 

• Tilsynsrapport: Skal den ikke være tilgængelig? Jo når der har 

været dialog med skolechefen. Efterfølgende lægges den på 

hjemmesiden. Tages med på næste bestyrelsesmøde. 

• Sommerferie: Der er forvirring omkring kommende skolebørn i i 

ferien. Hvornår flyttes børnene til andre institutioner? Man er 

velkommen til at spørge Hanne til hver en tid omkring reglerne. 

• KK: Centralt er der ansat 2 nye medarbejdere i kommunen. Pernille 

som leder af konsulenterne. Svend Erik Schmidt, som bla arbejder 

med kollegial sparring kommer 6. marts på besøg på skolen. Han kn 

også bruges til fyraftensmøder i klasserne. 

• Skolefest: Der er styr på det hele, og der er lagt arbejdsplaner. 

Festen afholdes 13. april. 

• Det er svært, at ikke alle deltager i bestyrelsesmøderne. Der tages 

kontakt til pågældende. 
 


